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						Zgodnie z  zaaprobowanym  dekretem papieża Pawła VI w A.A.S 58/16 z 29.12.1996 r i 
					
				

				
					
						promulgowanym przez Kongregację do spraw Wiary z 15.11.1966 zezwala się na wydawanie 
					
				

				
					
						bez Imprimatur, tj pisemnego zezwolenia, pism mówiących o objawieniach, cudach, 
					
				

				
					
						przepowiedniach lub innych nadprzyrodzonych zjawiskach. 
					
				

				
					
						 
					
				

			

			
				
					
						Osoba, która otrzymuje i przekazuje orędzia jako AdamCzłowiek pragnie 
					
				

				
					
						pozostać w ukryciu i oświadcza, że z ich publikacją nie zamierza uprzedzać 
					
				

				
					
						osądu kościelnego 
					
				

				
					
						Czyni to w duchu posłuszeństwa oraz zasady św. Pawła, aby otrzymanych 
					
				

				
					
						charyzmatów oraz darów nie zatrzymywać dla siebie, lecz by służyły dla 
					
				

				
					
						ogólnego pożytku i wzajemnego zbudowania. Czytelnicy powinni skupić się na 
					
				

				
					
						treści a nie na osobie. 
					
				

				
					
						 
					
				

			

			
				
					
						ADJUSTACJA TEOLOGICZNA, WPROWADZENIE ORAZ KOMENTARZ 
					
				

				
					
						KS. DR JERZY NEMO 
					
				

			

			
				
					
						ORĘDZIA  2011
					
					
						 
					
				

			

			
				
					
						[108] 1 STYCZEŃ 2011 
						 
					
				

				
					
						MATKA BOŻA:
						 Pozdrawiam was, Moje kochane dzieci, i 
					
				

				
					
						przynoszę wam błogosławieństwo Mojego Matczynego Serca 
					
				

				
					
						pełnego smutku z powodu tak wielu ludzkich grzechów. 
					
				

				
					
						Pochylcie wasze głowy i przyjmijcie błogosławieństwo w Imię 
					
				

				
					
						Ojca i Syna i Ducha Świętego.
					
					
						 
					
				

				
					
						            
					
					
						 
					
				

				
					
						W pewnym momencie zaczęło otaczać mnie jasne światło, które 
					
				

				
					
						napełniło mnie całego. Poczułem się jak „naczynie” 
					
				

				
					
						napełniające się słowem. Wewnętrzny spokój, jakby 
					
				

				
					
						podtrzymywał to naczynie i w przychodzącym świetle 
					
				

				
					
						usłyszałem głos, który powiedział:
					
					
						 
					
				

				
					
						 
					
				

			

			
				
					
						GŁOS:
						 
						W Imię Ojca + i Syna + i Ducha Świętego. Uniż swoją 
					
				

				
					
						głowę, człowiecze, i przyjmij słowa, które mają moc pokoju, 
					
				

				
					
						miłości i przemiany. Przekaż te słowa dalej, aby Moje dzieci 
					
				

				
					
						jeszcze bardziej przyjęły moc i działanie Moich słów
						.
					
					
						 
					
				

				
					
						 Kochane dzieci. Nie lękajcie się niczego, lecz trwajcie w nadziei zwycięstwa dobra. 
					
				

				
					
						Jeśli wytrwacie do końca, będziecie świadkami przemiany ludzkości i jej 
					
				

				
					
						odnowienia
						. Teraz wiele narodów będzie musiało przejść oczyszczenie, lecz ono służy też 
					
				

				
					
						między innymi, aby ukazać światu, że życie bez Boga, bez Jego praw, jest tylko egzystencją, 
					
				

				
					
						która zniewala, prowadzi do upadku i do wielu nieszczęść.
					
					
						 
					
				

				
					
						Mój Duch ożywia wszystko, sprawia, że żyjecie, oddychacie i poruszacie się w 
					
				

				
					
						Chrystusie – waszym Zbawicielu. Ja jestem Dawcą prawdziwego Życia, które czyni z każdego 
					
				

				
					
						z was „nowego człowieka”. Taki jest sens tego zmagania, tej walki, która toczy się teraz na 
					
				

				
					
						ziemi. Chodzi o zbawienie dusz i przemianę ludzkości, aby powróciła do Swojego Boga – 
					
				

				
					
						rozpoznała Jego Oblicze i w ten sposób otrzymała prawdziwy pokój. 
						Wystarczy, że z 
					
				

				
					
						prawdziwą godnością, szacunkiem i uwielbieniem wyznacie Boskiego Syna, a 
					
				

				
					
						Moje prawo – prawo Ducha – zacznie w was działać i was przemieniać
						. Ta obfitość 
					
				

				
					
						darów jest otwarta dla wszystkich, dla każdego! Pamiętajcie, że Ja jestem Odnowicielem, od 
					
				

				
					
						którego pochodzi łaska usprawiedliwiająca, ożywiająca i uświęcająca. Mój Duch jest waszym 
					
				

				
					
						prokuratorem
						, bo przypomni wam w sprawiedliwości wszystkie wasze czyny, i 
					
				

				
					
						jednocześnie 
						obrońcą
						, ponieważ łaska usprawiedliwia, i doznajecie oczyszczenia i 
					
				

				
					
						odpuszczenia grzechów przez zasługi Syna. Nasza miłość do człowieka nie ma w was 
					
				

				
					
						odzwierciedlenia, ponieważ jest nieograniczona. Natomiast wasza miłość może być na tyle 
					
				

				
					
						doskonała, na ile przylgniecie do Boga.
					
					
						 
					
				

			

			
				
					
						___________________________________________________________________________ 
					
				

				
					
						Oto czynię wszystko nowe          adamczlowiek.blogspot.com                                 rok 2011 
					
				

			

			
				
					
						1 
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						W takim wymiarze, to czego doświadczają teraz ludy i narody, z punktu widzenia 
					
				

				
					
						Boga, który prowadzi swój Plan w doskonałej harmonii, jest niezrozumiałe, ale w gruncie 
					
				

				
					
						rzeczy jest dla ludzkości  i całego stworzenia DOBRE! Im bardziej oddalacie się od Źródła 
					
				

				
					
						Życia, tym więcej tracicie to życie w sobie. A to puste miejsce wykorzystuje natychmiast 
					
				

				
					
						przeciwnik, wróg i kłamca, by zająć je przez siebie i swoje legiony. Nie bądźcie zdziwieni, że 
					
				

				
					
						„
						dano przeciwnikowi czas
						”, aby zwodził ludzkość, ponieważ ta próba jest konieczna dla 
					
				

				
					
						umocnienia w wytrwałości i świętości tych, którzy do świętości są przeznaczeni. 
					
					
						 
					
				

				
					
						W tej próbie cierpią także członki Kościoła, który jest święty, ale pamiętajcie, że i Syn 
					
				

				
					
						Boży dopuścił zdrajcę do wspólnego spożycia Paschy. 
						Kościół doświadcza biczowania, 
					
				

				
					
						prześladowania i będzie musiał przeżyć swoje ukrzyżowanie, aby potem 
					
				

				
					
						zajaśniej chwałą zmartwychwstania
						. I to jest także wasza nadzieja.
					
					
						 
					
				

				
					
						W swoich troskach udajcie się do Mojej Oblubienicy, której Serce ukształtowałem i 
					
				

				
					
						napełniłem łaskami. Jej Serce jest miejscem waszej modlitwy, waszego odnalezienia Boga i 
					
				

				
					
						miejscem waszej wewnętrznej modlitwy. Musicie tylko cali należeć do Niej. Kiedy modlicie 
					
				

				
					
						się, to Ja przenoszę do waszych serc modlitwę Syna, który także wołał „
						Abba, Ojcze
						”. 
						Jeśli 
					
				

				
					
						modlicie się w Jej Niepokalanym Sercu i z Jej matczynym Sercem, to wyznajecie 
					
				

				
					
						prawdę, że jesteście dziećmi Bożymi: „
						dziedzicami Boga
						” i „
						współdziedzicami 
					
				

				
					
						Chrystusa
						”. Jej Fiat potwierdza wasze fiat w każdej chwili i sytuacji waszego życia. Jeśli w 
					
				

				
					
						taki sposób jednoczyć się będziecie na modlitwie, to nic z zewnątrz nie może wam zakłócić 
					
				

				
					
						wewnętrznego pokoju. Gwiazdy na niebie, słońce, księżyc świecą swoim niezmienionym 
					
				

				
					
						światłem od czasu stworzenia bez względu na to, co dzieje się na ziemi. Nie ludzkie słowa, lecz 
					
				

				
					
						działanie Mojego Ducha, które dotyka waszych sumień,  jest źródłem obfitości łask i 
					
				

				
					
						przemiany. Wy tylko powinniście być na nią gotowi.
					
					
						 
					
				

				
					
						Ta przemiana będzie bolesnym doświadczeniem dla całej ludzkości, ponieważ dokona 
					
				

				
					
						się w oczyszczającym ogniu sprawiedliwości. Miłość, która jest żywym płomieniem dokona 
					
				

				
					
						oczyszczenia, aby powrócił utracony porządek i harmonia. W Wieczerniku Maryi możecie 
					
				

				
					
						przeżyć już teraz nową Pięćdziesiątnicę, której owoce objawią się w was w odpowiednim 
					
				

				
					
						czasie. Jeśli wytrwacie, objawi się w was wewnętrzna moc wiary, która jest darem męstwa i 
					
				

				
					
						darem podejmowania właściwych decyzji, to znaczy darem mądrości, w sytuacjach, które 
					
				

				
					
						będą od was wymagały poświęcenia i wyboru.
					
					
						 
					
				

				
					
						Zjednoczenie z Moją Oblubienicą rozpoczyna u was wewnętrzną drogę przemiany w 
					
				

				
					
						„
						nowego człowieka
						”, który poddaje się Mojemu działaniu. Tak jak Maryja, wy także będziecie 
					
				

				
					
						mogli się cieszyć prawdziwym i szczerym oddaniem Bogu. Zostaliście przecież stworzeni do 
					
				

				
					
						radości a nie do smutku, ponieważ w każdej sytuacji możecie odnaleźć działanie Bożej 
					
				

				
					
						Miłości. 
						Im bardziej będziecie kochać Boga i siebie nawzajem, tym szybciej 
					
				

				
					
						pokonacie szatana i wszystkie złe skłonności – tym bardziej staniecie się wolni
						. 
					
					
						 
					
				

				
					
						Nie ulegajcie zwątpieniu. Wasze życie, które trwa mocą Mojego Ducha jest znakiem 
					
				

				
					
						zbawiającym świat, a w ten sposób mogę odnowić oblicze ziemi.
					
					
						 
					
				

				
					
						 
					
				

			

			
				
					
						"O, Miłości, która pokonujesz grzech, 
					
				

				
					
						niszczysz plany zwodziciela, 
					
				

				
					
						Przybądź, umocnij to, co słabe. 
					
				

				
					
						Napełnij swoją mocą stworzenie, 
					
				

				
					
						Przemień i odnów każde serce, 
					
				

				
					
						Aby wielbiło Boga, 
					
				

				
					
						Oddało Mu chwałę, cześć i uwielbienie. 
					
				

				
					
						Ze swojej obfitości zlej łaski tym, 
					
				

				
					
						Którzy tak bardzo ciebie potrzebują, 
					
				

				
					
						Utul w Twoich ramionach tych, 
					
				

				
					
						Którzy Ciebie nie znają. 
					
				

				
					
						Udzielaj się tym, 
					
				

				
					
						Którzy Ciebie przyjmują. Amen.
						"    
					
					
						 
					
				

				
					
						 
					
				

			

			
				
					
						___________________________________________________________________________ 
					
				

				
					
						Oto czynię wszystko nowe          adamczlowiek.blogspot.com                                 rok 2011 
					
				

			

			
				
					
						2 
					
				

			

		

		
			
				
					
						[109] 6 STYCZEŃ 2011 Objawienie Pańskie
						 
					
				

				
					
						MATKA BOŻA
						: W Imię Ojca + i Syna + i Ducha Świętego. 
						Pisz, człowiecze.
					
					
						 
					
				

				
					
						Moje kochane ziemskie dzieci, przychodzę do was z Moim błogosławieństwem pełnym 
					
				

				
					
						miłości i matczynej troski. Nie lękajcie się. Spoglądajcie w przyszłość z uczuciami wiary i 
					
				

				
					
						nadziei. 
					
					
						 
					
				

				
					
						Dzisiejsze święto ukazuje wam objawienie Mojego Boskiego Syna wobec narodów. 
					
				

				
					
						Ziemscy królowie oddają pokłon Królowi królów, oczekiwanemu Zbawicielowi świata. W tym 
					
				

				
					
						objawieniu dokonuje się kolejne widzialne oddzielenie światła od ciemności. Z jednej strony 
					
				

				
					
						pastuszkowie i mędrcy ze Wschodu oddający cześć Królowi, a z drugiej strony władcy świata, 
					
				

				
					
						którzy nienawidzą przychodzącego Zbawiciela, obawiając się o swoją władzę i ziemskie 
					
				

				
					
						wpływy. Ten podział trwa do dzisiaj. 
						Jak widzicie, dzisiaj wielcy tego świata również 
					
				

				
					
						obawiają się królewskiej władzy Króla Wszechświata
						. 
						W rzeczywistości są pełni 
					
				

				
					
						strachu i każdego dnia przygotowują się do swojej klęski.
						 W swojej rozpaczliwości 
					
				

				
					
						chcą pociągnąć za sobą jak największą liczbę dusz. Skoro został im dany czas, to wykorzystują 
					
				

				
					
						go w sposób bardzo przebiegły i zorganizowany.  
					
					
						 
					
				

				
					
						Pamiętajcie jednak, Moje kochane ziemskie dzieci, że w tej walce duchowej, ci którzy 
					
				

				
					
						pozostają wierni Bogu i są gotowi, by dać świadectwo Mojemu Boskiemu Synowi, przeżywają 
					
				

				
					
						szczególne 
						nawiedzenie
						 Boże, które jest dziełem samego Boga. On sam wkracza w wasze 
					
				

				
					
						życie, by przywołać was z powrotem do Siebie. Bóg działa z całą swoją mocą  i wzywa was do 
					
				

				
					
						nawrócenia, przygotowuje was na Swój powrót. 
					
					
						 
					
				

				
					
						Odnowa, która jest owocem tego nawiedzenia, przyjdzie poprzez odmianę 
					
				

				
					
						waszych serc i waszych umysłów
						. 
						Ż
					
					
						YJECIE W CZASIE MIŁOSIERNEGO SĄDU 
					
					
						B
					
					
						OŻEGO
					
					
						. 
					
				

				
					
						Pan podnosi swoją rękę – nie żeby was karać – lecz, żeby ukazać wam grozę i skutki 
					
				

				
					
						popełnianych grzechów. 
						To jest czas, w którym Bóg wstrząśnie ziemią, abyście na 
					
				

				
					
						własne oczy zauważyli, jakie społeczeństwo stworzyliście bez Boga: takie, które 
					
				

				
					
						oddało się kultowi samouwielbienia i własnej adoracji
						. 
					
					
						 
					
				

				
					
						Skoro ta duchowa walka trwa wokół was, musicie dobrze umieć rozeznać otaczającą 
					
				

				
					
						was rzeczywistość. Czy chcecie przyjąć postawę  pasterzy i mędrców, czy poddać się 
					
				

				
					
						panującym, którzy manipulują umysłami wielu? W tej szatańskiej walce musicie być 
					
				

				
					
						świadomi i czujni, abyście nie ulegali pokusie „
						bycia jak Bóg
						”, w miejsce świadomości 
						bycia 
					
				

				
					
						dziećmi Bożymi
						. To właśnie szatan stwarza bestię, która odbiera cześć od ludzi zamiast Boga. 
					
				

				
					
						Następnie stwarza drugą bestię, która wskrzesza pierwszą, by omamić ludzkość imitacją 
					
				

				
					
						cudów i złudzeniom, pod wpływem których wielu popadło już w zachwyt. 
					
					
						 
					
				

				
					
						Pamiętajcie jednak, że zwycięstwo Mojego Boskiego Syna zostało przekazane 
					
				

				
					
						Niewieście, która nie pragnie niczego innego, jak tylko tego, abyście uczynili, czego Mój Boski 
					
				

				
					
						Syn od was żąda. Miejcie oczy otwarte, miejcie uszy gotowe do słuchania i umiejcie rozeznać 
					
				

				
					
						w świetle Ducha Świętego wydarzenia, które dzieją się teraz wokół was.  
						Pragnę, abyście 
					
				

				
					
						uczestniczyli w łaskach, które otrzymałam od Boga!
						 
						Tak, Moje kochane dzieci, 
					
				

				
					
						Ja także pragnę waszego nawrócenia i uświęcenia
						! To wy powinniście być czyści 
					
				

				
					
						wobec grzechu – w ten sposób szatan nie będzie miał władzy nad wami i będzie bezradny 
					
				

				
					
						wobec was. To wasze życie powinno być „oblubieńcze” poprzez wasze życie zjednoczenie z 
					
				

				
					
						Chrystusem, Moim Boskim Synem. 
						To wy powinniście nosić w sobie macierzyństwo 
					
				

				
					
						Mojego Serca w przynoszeniu owoców waszych czynów i modlitw dla Mojego 
					
				

				
					
						Boskiego Syna.  
					
					
						 
					
				

				
					
						Teraz wydaje się, że wszystko jest stracone, że szatan zwycięża, lecz pośród ciemności 
					
				

				
					
						nadejdzie światłość, która ukaże prawdziwe zwycięstwo i zmartwychwstanie Prawdy. Ten czas 
					
				

				
					
						walki duchowej, jest czasem podejmowania przez was waszych decyzji, to czas rozeznania 
					
				

				
					
						duchów. 
					
					
						 
					
				

				
					
						Oto Moja wskazówka dla was, Moje kochane dzieci na ten trudny czas walki duchowej 
					
				

				
					
						to: 
					
					
						NIEUSTANNE NAWRACANIE SIĘ DO 
					
					
						B
					
					
						OGA
					
					
						,
					
					
						 ŻYCIE PEŁNIĄ WIARY
					
					
						,
					
					
						 ABY WASZE CZYNY 
					
				

				
					
						POKRYWAŁY SIĘ Z TYM
					
					
						,
					
					
						 CO WYZNAJECIE
					
					
						;
					
					
						 ŻAL ZA GRZECHY ORAZ TRWANIE W 
					
				

				
					
						K
					
					
						RÓLESTWIE 
					
					
						M
					
					
						OJEGO 
					
					
						B
					
					
						OSKIEGO 
					
					
						S
					
					
						YNA
					
					
						. 
					
					
						 
					
				

				
					
						Kocham was, Moje drogie ziemskie dzieci i błogosławię wam z Mojego Matczynego Serca w 
					
				

				
					
						Imię Ojca + i Syna + i Ducha Świętego.    
					
					
						 
					
				

				
					
						 
					
				

			

			
				
					
						___________________________________________________________________________ 
					
				

				
					
						Oto czynię wszystko nowe          adamczlowiek.blogspot.com                                 rok 2011 
					
				

			

			
				
					
						3 
					
				

			

		

		
			
				
					
						[110] 23 STYCZEŃ 2011
						 
					
				

				
					
						MATKA BOŻA
						: W Imię Ojca + i Syna + i Ducha Świętego. 
						Pisz, człowiecze. 
					
					
						 
					
				

				
					
						Drogie ziemskie dzieci, przychodzę do was z polecenia Bożego, by przynieść wam 
					
				

				
					
						otuchę i moją matczyną miłość wraz z Moim błogosławieństwem pełnym miłości i troski. 
					
					
						 
					
				

				
					
						Jeśli zaufaliście Bogu, jeśli poświęciliście się Mojemu Niepokalanemu 
					
				

				
					
						Sercu, nie lękajcie się o waszą przyszłość
						. Chociaż czas jest bardzo trudny, i chociaż taż 
					
				

				
					
						wiele razy przychodziłam do was z Moimi matczynymi upomnieniami, to pragnę was 
					
				

				
					
						zapewnić o Mojej Miłości do was. Moje Niepokalane Serce pragnie was jeszcze bardziej 
					
				

				
					
						umocnić w wierze, nadziei i miłości. 
					
					
						 
					
				

				
					
						To, co ma nadejść, jest konsekwencją grzechów ludzkości. Odejście od Boga oznacza 
					
				

				
					
						ciemność, ponieważ ludzkość odchodzi od źródła światła i życia  a zatem, pogrąża się w 
					
				

				
					
						ciemności i w śmierci. Moje matczyne upomnienia są troską o was, o zbawienie dusz, które 
					
				

				
					
						znajdują się w niebezpieczeństwie utraty życia w Bogu. Walka rozpoczęta w niebie toczy się 
					
				

				
					
						na ziemi i każde pokolenie ma w niej udział. 
						Także i wasze pokolenie musi się zmierzyć 
					
				

				
					
						z rzeczywistością szerzącego się zła
						.  
					
					
						 
					
				

				
					
						Wy jednak, Moje kochane dzieci, macie szczególne zadanie w tym czasie, by dać 
					
				

				
					
						świadectwo waszej wierze
						. Stoicie w bezpośredniej konfrontacji z siłami zła i z całą 
					
				

				
					
						jego potęgą.
						 To jest czas zapowiedziany przez proroków, a także czas ostatecznej i 
					
				

				
					
						decydującej walki
						.
					
					
						 
					
					
						Z
					
					
						WYCIĘSTWO W TEJ WALCE NALEŻY DO 
					
					
						B
					
					
						OGA I DO 
					
					
						M
					
					
						OJEGO 
					
				

				
					
						N
					
					
						IEPOKALANEGO 
					
					
						S
					
					
						ERCA
					
					
						. To także zostało zapowiedziane i tego powinniście być pewni,  
					
				

				
					
						Moje kochane dzieci, nawet gdy teraz nie widać jeszcze blasku pełnego zwycięstwa.  Odnowa i 
					
				

				
					
						zmartwychwstanie prawdy rozpocznie się w was, w duszach Bogu poświęconych, gdyż one 
					
				

				
					
						zostaną zapalone mocą i płomieniem Ducha Świętego.  Wasze świadectwo jest jako pierwsze, 
					
				

				
					
						bo ono należy do tych, którzy wytrwali do końca i pozostali wiernymi świadkami Mojego 
					
				

				
					
						Boskiego Syna. Duch Święty was uświęci i ON dokonuje tego dzieła za pośrednictwem Mojego 
					
				

				
					
						Niepokalanego Serca, co jest prawdą wiary wyznawaną przez cały lud wierny.  Boski Syn 
					
				

				
					
						narodził się z Ducha Świętego i z Mojego Dziewiczego Łona. 
						Im bardziej jesteście 
					
				

				
					
						zjednoczeni ze Mną, im bardziej staracie się Mnie naśladować, tym bardziej 
					
				

				
					
						poddajecie się działaniu Ducha Świętego dzięki Któremu dokonuje się w was 
					
				

				
					
						wewnętrzna przemiana
						. 
						W obliczu grożących ludzkości konsekwencji  za jej 
					
				

				
					
						odstępstwo od Boga, najskuteczniejszą pomocą dla was jest ucieczka do  Mojego 
					
				

				
					
						Niepokalanego Serca, Któremu Mój Bóg i Mój Pan niczego nie odmówi i 
						może
						 
					
				

				
					
						zawiesić grożące wam klęski i nieszczęścia
						. 
						Odpowiedzialność za zbawienie ponosi 
					
				

				
					
						przede wszystkim sam człowiek, który łaskę zbawienia może przyjąć lub odrzucić. Ale tę 
					
				

				
					
						odpowiedzialność ponoszą także wszyscy członkowie Kościoła, zwłaszcza biskupi i kapłani, 
					
				

				
					
						którzy tę łaskę mogą jak najbardziej upowszechnić. 
					
					
						 
					
				

				
					
						Dlatego w tym czasie, Moje kochane dzieci, jesteście świadkami szczególnego ataku na 
					
				

				
					
						Kościół, na Wikariusza Mojego Boskiego Syna na ziemi. Ten bój toczy się także wewnątrz 
					
				

				
					
						Kościoła, który przeżywa kryzys. 
						Atak skierowany jest przeciwko Mojemu 
					
				

				
					
						Niepokalanemu Sercu i całemu Mojemu potomstwu
						. 
					
					
						 
					
				

				
					
						 
					
				

			

			
				
					
						D
					
					
						LATEGO WZYWAM WSZYSTKICH BEZ WYJĄTKU
					
					
						:
					
					
						 MAŁYCH I WIELKICH
					
					
						,
					
					
						 POKORNE 
					
				

				
					
						DUSZE
					
					
						,
					
					
						 WSZYSTKICH KAPŁANÓW
					
					
						,
					
					
						 BISKUPÓW I KARDYNAŁÓW
					
					
						,
					
					
						 ABY CZYNILI POKUTĘ
					
					
						.
						 
					
					
						 
					
				

				
					
						 
					
				

			

			
				
					
						Pokuta to nic innego jak prawdziwe nawrócenie do Boga, które dokonuje 
					
				

				
					
						się przez wewnętrzną przemianę. Pamiętajcie jednak, że jeśli waszym 
					
				

				
					
						modlitwom, czuwaniom, postom i różnego rodzaju umartwieniom, nie 
					
				

				
					
						towarzyszy wewnętrzna przemiana i podporządkowanie wszystkiego Bożej woli,
						 
					
				

				
					
						to wszystkie te praktyki są bezcelowe.
						 Bóg ma wielkie upodobanie w ofiarach i 
					
				

				
					
						umartwieniach, lecz czeka na prawdziwe nawrócenie. Tego nawrócenia oczekuję również i Ja 
					
				

				
					
						od Moich umiłowanych synów kapłanów – od całej hierarchii, od całego Kościoła. 
					
					
						 
					
				

				
					
						Skoro w Fatimie poprosiłam papieża, aby poświęcił Rosję Mojemu Niepokalanemu Sercu 
					
				

				
					
						wraz ze wszystkimi biskupami, to uszanowałam wolę Mojego Boskiego Syna, Który wyraźnie 
					
				

				
					
						ustanowił ziemską władzę Piotra w sprawie uświęcenia i zbawienia ludzi. 
						Dlatego Kościół 
					
				

				
					
						hierarchiczny ponosi odpowiedzialność za stan Kościoła i jego dusz
						. 
						I z tego 
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						względu wzywam go także do pokuty i nawrócenia
						. Modlitwa za kapłanów jest 
					
				

				
					
						potrzebna, ponieważ oni są nie tylko świadkami Mojego Syna, lecz Jego szczególnymi synami 
					
				

				
					
						i powiernikami Jego tajemnic. 
					
					
						 
					
				

				
					
						Proszę was, abyście dziękowali Bogu za ten czas, bo to jest czas łaski. Wkrótce 
					
				

				
					
						zobaczycie, że właśnie ten czas był prawdziwym czasem łaski. Nadejdzie czas, kiedy Niebo 
					
				

				
					
						zamilknie i wtedy odczujecie pustynię, gdzie jedynym ratunkiem i nadzieją będzie Moje 
					
				

				
					
						Niepokalane Serce i wasza wiara oraz wasze oddanie. 
					
					
						 
					
				

				
					
						Kocham was, Moje drogie ziemskie dzieci i błogosławię wam z Mojego matczynego Serca w 
					
				

				
					
						Imię Ojca + i Syna + i Ducha Świętego.  
					
					
						 
					
				

			

			
				
					
						[112] 2 LUTY 2011 Ofiarowanie Pańskie
						 
					
				

				
					
						Po Komunii Świętej Matka Boża ukazała się cała w światłości. Z Jej matczynych rąk 
					
				

				
					
						wychodziły złociste promienie, które spadały na dół i rozświetlały wszystko wokół.
					
					
						 
					
				

				
					
						 
					
				

			

			
				
					
						MATKA BOŻA
						: W Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego. 
						Pisz, człowiecze.
					
					
						 
					
				

				
					
						Kochane dzieci! Przychodzę do was z Moim matczynym błogosławieństwem, by 
					
				

				
					
						umocnić waszą wiarę, abyście nauczyli się  być prawdziwymi świadkami Mojego Boskiego 
					
				

				
					
						Syna. Pragnę, aby także i wasze oczy „
						ujrzały zbawienie
						”, dlatego Bóg posyła Mnie do was, 
					
				

				
					
						aby dodać wam otuchy i zapewnić was o Mojej matczynej pomocy. Zwrócenie się do Boga: 
					
				

				
					
						O
					
					
						JCZE
					
					
						, jest w pełni naśladowaniem Mojego Boskiego Syna. On pragnie, abyście się do Niego 
					
				

				
					
						zwracali jak dzieci do najlepszego Ojca, bo pragnie z wami ciepłej i bezpośredniej relacji. 
					
				

				
					
						Gdyby ludzie uważali Boga za Ojca, a siebie za Jego dzieci, jak bardzo 
					
				

				
					
						uwielbialiby Jego Majestat i byli bardziej szczęśliwi
						! 
						Wtedy ich życie stałoby się 
					
				

				
					
						hymnem uwielbienia, a dziecięca ufność zamieszkałaby w ich sercach.
						 Jakże 
					
				

				
					
						wtedy mogliby rozważać i czerpać z nieskończonego Miłosierdzia Bożego! Wtedy 
					
				

				
					
						zrozumieliby jak bardzo Bóg pragnie ich dobra i szczęścia.  Lecz niestety, ludzkość odwraca 
					
				

				
					
						się od Ojca i dlatego odczuwa konsekwencje swojej pychy i arogancji. To pokolenie zupełnie 
					
				

				
					
						odwróciło się od Źródła światła i podąża w ciemności. 
						To pokolenie unicestwia się, 
					
				

				
					
						ponieważ nie ma szacunku dla życia i  zabija je
						. Prawdziwa wiara upada, ponieważ 
					
				

				
					
						pycha ludzka zagasiła ogień żarliwości  i pobożności wśród wielu. Dzisiaj tak niewielu troszczy 
					
				

				
					
						się o tradycję, a przede wszystkim o szacunek i uwielbienie dla Boga. Człowiek hołduje siebie i 
					
				

				
					
						swoje zdobycze techniki, które – jak sami widzicie – bardziej służą podporządkowaniu sobie 
					
				

				
					
						wszystkiego, by mieć pełną kontrolę nad wszystkim i wszystkimi. To wy sami wepchnęliście 
					
				

				
					
						się w te sidła, ponieważ bardziej słuchaliście pokus szatana niż słów Bożych.
					
					
						 
					
				

				
					
						Jako Matka nie zatrzymałam Jezusa dla siebie, lecz ofiarowałam Go Bogu i wam, Moje 
					
				

				
					
						drogie dzieci, z całą konsekwencją Mojego fiat. Zgodziłam się ze wszystkim, co Bóg dla Mnie 
					
				

				
					
						przygotował: przyniosłam Jego Syna do świątyni, ofiarowałam i zgodziłam się na miecz. 
						Wy 
					
				

				
					
						także jesteście Moimi dziećmi, które noszę w Moim Łonie
						. Was także pragnę 
					
				

				
					
						ofiarować Ojcu. Oczekuję tylko na waszą współpracę, na waszą gotowość, abyście 
					
				

				
					
						świadomie
						 poświęcili się Mojemu Niepokalanemu Sercu. Wraz ze Mną i w zjednoczeniu z 
					
				

				
					
						Moim Sercem spotkacie Boga, by otrzymać światło dla waszego życia. 
						Skoro wy 
					
				

				
					
						ofiarowaliście się Mnie, tak i Ja ofiaruję was Mojemu Boskiemu Synowi
						. Moje 
					
				

				
					
						Serce ofiaruje Bogu to, co ma najcenniejsze, a wy, Moje kochane dzieci, jesteście bardzo 
					
				

				
					
						drogie Mojemu Niepokalanemu Sercu. 
						Pamiętajcie, Moje kochane dzieci, że poprzez 
					
				

				
					
						wasze ofiarowanie się Bogu wchodzicie w Jego życie. Taka ofiara jest aktem 
					
				

				
					
						miłości i prowadzi do Miłości
						. Duch Święty przyprowadził Mnie i Józefa do świątyni i ten 
					
				

				
					
						sam Duch sprawi, że i wy będziecie mogli poświęcić wasze życie Bogu, jeśli tylko tego 
					
				

				
					
						zapragniecie.
					
					
						 
					
				

				
					
						Mówię wam o tym wszystkim, Moje dzieci, abyście byli zdolni do dawania, do 
					
				

				
					
						ofiarowania w radości, która jest znakiem człowieka, który należy do Boga. Wasze 
					
				

				
					
						ofiarowanie się jest znakiem wypełnienia się tego wszystkiego, co podoba się Bogu. Ta radość 
					
				

				
					
						powinna przenikać wasze serca.
					
					
						 
					
				

				
					
						Teraz, gdy świat odwrócił się od Boga, pogrążył się w ciemności wy musicie stać się 
					
				

				
					
						prawdziwym światłem.  Wydarzenia, które stoją przed wami, będą wymagały od was 
					
				

				
					
						prawdziwego świadectwa wiary. Wyznawcy 
						fałszywego proroka pod znakiem półksiężyca
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